

**SÉANCE ORDINAIRE DU 27 OCTOBRE 2022**

**REGULAR MEETING OF OCTOBER 27<sup>th</sup>, 2022**

Procès-verbal de la séance extraordinaire tenue le 27 octobre 2022 au Centre communautaire Wentworth, situé au 86, chemin Louisa à Wentworth.

Sont présents :                    Jason Morrison, maire  
    Philippe Cyr, conseiller #1  
    Allan Page, conseiller #3  
    Pierre Demers, conseiller #4  
    Jay Brothers, conseiller #5  
    Gilles Ouellette, conseiller #6

Est absent :                         Bill Gauley, conseiller #2

Les membres présents forment le quorum.

**Ouverture de la séance**

La séance est ouverte à 19h00 h par monsieur Jason Morrison, Maire de Wentworth. Madame Natalie Black, Directrice générale et greffière-trésorière, fait fonction de greffière.

Le Maire mentionne que l'avis de convocation comportant les sujets à traiter a été signifié à tous les membres du Conseil selon l'article 153 du Code municipal.

Minutes of the special meeting held October 27<sup>th</sup>, 2022 at the Wentworth Community Center at 86 Louisa Road in Wentworth.

Present are:                         Jason Morrison, Mayor  
    Philippe Cyr, Councillor #1  
    Allan Page, Councillor #3  
    Pierre Demers, Councillor #4  
    Jay Brothers, Councillor #5  
    Gilles Ouellette, Councillor #6

Absent is:                             Bill Gauley, Councillor #2

The members present form the quorum.

**Opening of the Sitting**

The meeting is open at 7:00 p.m. by Mr. Jason Morrison, Mayor of Wentworth. Mrs. Natalie Black, General Manager, Clerk-Treasurer, is acting as Clerk.

The Mayor declares that the Notice of Meeting has been given to all the Elected Officials containing all the subjects that will be taken into consideration in accordance with Article 153 of the Municipal Code.

22-10-185

**Adoption de l'ordre du jour de la séance extraordinaire du 27 octobre 2022**

Il est proposé par le conseiller Pierre Demers et résolu d'adopter l'ordre du jour pour la séance extraordinaire du 27 octobre 2022.

Résolution adoptée à l'unanimité.

**SÉANCE ORDINAIRE DU 27 OCTOBRE 2022**

**REGULAR MEETING OF OCTOBER 27<sup>th</sup>, 2022**

22-10-185      **Adoption of the agenda for the special meeting of October 27<sup>th</sup>, 2022**

It is proposed by Councillor Pierre Demers and resolved to adopt the agenda for the special meeting of October 27<sup>th</sup>, 2022.

Resolution unanimously adopted.

**Urbanisme / Town Planning**

22-10-186      **Résultat de la campagne de recrutement pour le remplacement du poste d'inspecteur municipal**

**ATTENDU QUE** la Municipalité a lancé une campagne de recrutement à deux (2) occasions différentes pour le remplacement au poste d'inspecteur municipal en août et en septembre dernier;

**ATTENDU QU'**au cours des deux (2) campagnes, la Municipalité n'a rencontré que très peu de candidats répondant aux exigences du poste;

**ATTENDU QUE** monsieur Nicolas Allard-Bourgeois a manifesté son intérêt à revenir comme inspecteur municipal considérant l'environnement de travail et la diversité du poste offert par la municipalité du Canton de Wentworth;

**ATTENDU QUE** monsieur Nicolas Allard-Bourgeois possède l'expérience nécessaire pour accomplir les tâches requises au Service de l'urbanisme;

**EN CONSÉQUENCE**, il est proposé par le conseiller Pierre Demers et **RÉSOLU** de réintégrer monsieur Nicolas Allard-Bourgeois au poste d'inspecteur municipal selon la deuxième échelle salariale, conformément aux conditions, aux avantages et à la rémunération des employés cadres et permanents de la municipalité du Canton de Wentworth;

**QUE** Natalie Black, directrice générale et greffière-trésorière, soit autorisée à signer le contrat d'emploi.

Résolution adoptée à l'unanimité.

22-10-186      **Results of the recruitment campaign for the replacement of the municipal inspector position**

**WHEREAS** the Municipality has launched a recruiting campaign on two (2) different occasion for the replacement of the position of municipal inspector in August and September;

**WHEREAS** during both campaigns the Municipality interviewed very few candidates that met the requirements of the position;

**WHEREAS** Mr. Nicolas Allard-Bourgeois has expressed his interest in returning as a Municipal Inspector considering the work environment and the diversity of the position offered by the Municipality of the Township of Wentworth;

**WHEREAS** Mr. Nicolas Allard-Bourgeois has the experience to complete the tasks required of the Urbanism Department;

**SÉANCE ORDINAIRE DU 27 OCTOBRE 2022**

**REGULAR MEETING OF OCTOBER 27<sup>th</sup>, 2022**

**THEREFORE** it is proposed by Councillor Pierre Demers and **RESOLVED** to reinstate Mr. Nicolas Allard-Bourgeois to the position of Municipal Inspector at the second salary scale as per the terms, conditions, benefits and remuneration for Management and Permanent Employees of the Municipality of the Township of Wentworth;

**THAT** Natalie Black, General Manager and Clerk-Treasurer, be authorized to sign the employment contract.

Resolution unanimously adopted.

**Période de questions**

Le poste d'inspecteur municipal a-t'il été aboli ?

**Question Period**

Has the municipal inspector position been eliminated?

22-10-187

**Clôture**

Il est proposé par le conseiller Jay Brothers et résolu de clore l'assemblée à 19h05.

Résolution adoptée à l'unanimité.

22-10-187

**Closure**

It is proposed by Councillor Jay Brothers and resolved to close the meeting at 7:05 p.m.

Resolution unanimously adopted.

---

**Jason Morrison**  
**Maire**  
**Mayor**

*Je, Jason Morrison, atteste que la signature du présent procès-verbal équivaut à la signature par moi de toutes les résolutions qu'il contient au sens de l'article 142 (2) du Code municipal.*

*I, Jason Morrison, certify that the signing of these minutes is equivalent to the signature by me of all resolutions contained as per Article 142 (2) of the Municipal Code.*

**SÉANCE ORDINAIRE DU 27 OCTOBRE 2022**

**REGULAR MEETING OF OCTOBER 27<sup>th</sup>, 2022**

---

**Natalie Black**  
**Directrice générale et greffière-trésorière**  
**General Manager and Clerk-Treasurer**

**La prochaine séance du Conseil sera tenue à 19h00 le 7 novembre 2022 à l'endroit des assemblées soit au Centre Communautaire Wentworth au 86, chemin Louisa à Wentworth.**

**The next Council meeting will be held at 7:00 P.M. on November 7<sup>th</sup>, 2022 at the location for Council Meetings at the Wentworth Community Centre at 86 Louisa Road in Wentworth.**